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Veld ID 1

Onderwerp Verduurzaming gemeentelijk sportcentrum

Fractie VVD

Vraag Door de aandeelhouders van Sportstad is besloten dat er 
dividend uitgekeerd kan worden. Voor de gemeente komt 
dit neer op een bedrag van rond de € 325.000,-. Het 
college vraagt nu om dit bedrag direct als subsidie toe te 
kennen aan Sportstad voor het aanschaffen van een accu. 
Dit om de energiekosten te drukken. De vvd heeft nog de 
volgende vragen:
1 Op welk moment heeft de aandeelhoudersvergadering 
besloten te divideren? Graag de exacte datum.
2 Wat was de reden om te divideren?
3 Hoe is de af te dragen dividendbelasting gedekt? Graag 
exact aangeven waar dit bedrag op ten laste wordt 
gebracht.
4 Wat is de omvang van de te betalen dividendbelasting?
5 Is door de aandeelhouders overwogen om voor een 
andere wijze van bekostigen te kiezen in plaats van 
dividend en vervolgens een subsidie? Zo ja, waarom is hier 
niet voor gekozen? Zo nee, waarom niet?

Antwoord 1
23 juni 2023

2
Als er voldoende liquiditeit is en een positief resultaat, dan 
is het mogelijk dividend uit te keren. Deze situatie deed 
zich voor.

3
Gemeente Heerenveen vraagt de dividendbelasting terug 
van de Belastingdienst.

4
Het dividend voor gemeente Heerenveen bedraagt  € 
323.457. Sportstad BV heeft daarop € 48.518 wegens 
dividendbelasting ingehouden en € 274.939 aan 
Heerenveen uitbetaald. Heerenveen heeft de ontvangst van 
€ 274.939 als op de balans ‘geparkeerd’, vooruitlopend op 
besluitvorming in de raad over de bestemming. Met 
declaratie/terugontvangst van de dividendbelasting kan de 
raad beschikken over de inzet van de volledige € 323.457

5
Door de wijze waarop het gehele construct rond het 
gemeentelijk sportcentrum en Sportstad is opgezet, zien wij 
op dit moment geen andere mogelijkheid eventuele 
middelen voor verduurzaming van het sportcentrum 
beschikbaar te krijgen, dan via een subsidie. Het construct 
is een onderwerp waar wij samen met Sportstad naar 
kijken.
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Het is overigens niet aan de aandeelhouders van Sportstad 
om te besluiten over deze bekostiging van investeringen in 
het gemeentelijk sportcentrum noch over een subsidie. Dit 
ligt bij de gemeente als eigenaar van het sportcentrum en 
haar rol als overheid. Als eigenaar van het Sportcentrum is 
de gemeente verantwoordelijk voor de verduurzaming van 
het Sportcentrum en niet Sportstad als huurder; Sportstad 
is wel gedurende de contractperiode (einddatum initiële 
looptijd 31 mei 2026) verantwoordelijk voor 
vervangingsinvesteringen en groot onderhoud.

Ter verduidelijking van het construct hebben wij de bijlage 
“Sportstad hoe zat het ook alweer?” toegevoegd.

Agendapunt Raadsvergadering 2023 (13. Verduurzaming gemeentelijk 
sportcentrum)
maandag 25 september 20:00 tot 22:12
Raadszaal

Bijlage(s) Bijlage bij technische vragen VVD - Sportstad hoe zat het 
ook alweer 21 sept 2023


